
                        Jul og Nyttårs oppdatering for Hafjell Panorama. 
 

1. Røde Kors anmoder alle hytteeiere om ikke å legge pantebokser/flasker i lukkete 
plastposer da det er mye tyveri. Posene er lett å fiske opp, mens løse flasker og 
bokser er vanskeligere å få tak i. 

  
2. Oktoberfest 2024 på Panorama plassen. Veldig populært med over 100 gjester og 

supert band. Tror alle hygget seg. Panorama plassen er svært egnet til ulike 
aktiviteter og arrangementer, sommer som vinter, så vi oppfordrer alle å komme 
med gode ideer og forslag! 

  
3. Skibussen er nå i drift fra 28.12.2024. Det gir mulighet for å ferdes i Hafjell uten bil. 

Det er nå mulig å ferdes med buss i Hafjell og Øyer både på dag og kveldstid i 
helgene. Bussen stopper i innkjøringen til Panorama. Bussen er gratis på dagtid for 
de med gyldig ski kort. Bruk Entur.no eller www.entreoyer.no til kjøp av billetter. 

  
4. Brøyte APP 

Tjenesten ble vellykket implementert til sesongstart og både Gunnar og hytteeierne 
virker fornøyd med tjenesten så langt.   

  
5. Hafjelltoppen – Fakkelbyen 

Det ser nå ut som det eneste som gjenstår for at bygging kan starte er avklaringer av 
veien fra Hundersetervegen inn til Gaia som må utvides med blant annet 
fortau/sykkelsti. Uoffisielt mener man at byggestart kan starte i løpet av 15 måneder.   

      
6. Ny reguleringsplan for HHP 

Øyer kommune har for kort tid siden sendt ut forslag til oppdatert reguleringsplan. Det 
er høringsfrist frem til 29.01.2025. Les og gi eventuelle kommentarer innen fristen. 

 
7. Tre felling 

Grunneierne er fortsatt imot tre felling på felles areal, men har ved et par unntak svart 
ja. Vi har tatt opp spørsmålet og blitt enige om å ta denne diskusjonen etter årsmøte i 
2025. Styret vil gjøre en større vurdering av behovet for felling av trær i hele 
Panorama. Til dette vil vi knytte til oss en fagperson på området for å gi råd. Deretter 
vil styret legge frem et forslag på et ekstra ordinært årsmøte eller på årsmøte i 2026, 
for deretter å utføre arbeidet i 2026. 
 

8. Fiber og graving. 
Arbeidet er avsluttet og styret har vært fornøyde med utbedrings arbeidet. Vi vil 
likevel utføre en ny befaring våren 2025 for å se an etter vinter og tele er ferdig. 
Deretter gjør vi den siste finpuss der det trengs. 

 
Vi ønsker dere et riktig godt nyttår når vi snart begir oss inn i 2025 og til dere 
som er til fjells en god feiring av 2024 på nyttårsaften. 
 

Styret i HHP 

http://www.entreoyer.no/

